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W tym miejscu chciałbym serdecznie pogratulo-
wać dr Annie Smukowskiej, absolwentce Uniwersyte-
tu Medycznego w Poznaniu, stażystce Szpitala Kli-
nicznego nr 2 zdobycia 173 punktów, co było drugim
wynikiem wśród zdających lekarzy. Tyle samo punk-
tów uzyskała dr Maria Żywiecka, absolwentka uczelni
bydgoskiej, odbywająca staż w Szpitalu Wojewódzkim
w Poznaniu. 

Z grona dentystów najlepiej w Polsce (z wynikiem
169 punktów) LDP zdała dr Marta Gibas, absolwentka
UM w Poznaniu, a stażująca w NZOZ Stomatologia
Wildecka. Wyrazy uznania dla koleżanek. Zawsze
twierdziłem, że Wielkopolska Izba Lekarska koleżan-
kami stoi. 

Nasz uniwersytet w najnowszym rankingu uczelni
medycznych w Polsce uplasował się na pierwszym
miejscu. Na ręce Jego Magnificencji Rektora prof.
Jacka Wysockiego składam gratulacje dla całej kadry
naukowo-dydaktycznej i braci studenckiej. 

Jak niewątpliwie Państwo pamiętają, w ubiegłym
roku Rada Okręgowa WIL podjęła decyzję o włączeniu
się w wydawanie nowego czasopisma naukowego, któ-
rego celem jest publikowanie biografii lekarzy pol-
skich. Pismo ma charakter rocznika i właśnie ukazał
się jego pierwszy numer. Nosi ono nazwę „Acta Medi-
corum Polonorum” i jest do nabycia w siedzibie Wiel-
kopolskiej Izby Lekarskiej. Chętnych do publikowania
biografii czy wspomnień o naszych mistrzach i ko-
legach proszę o kontakt z prof. Anitą Magowską, 
kierownikiem Zakładu Historii Medycyny UM lub 
ze mną. 

W maju i w czerwcu odbywają się konferencje
poświęcone zagadnieniom transplantologii. Skierowa-
ne są one nie tylko do grona lekarskiego, lecz mają for-

mułę otwartą. Zagadnienia związane zarówno z trans-
plantologią narządów, jak i przeszczepianiem komórek
krwiotwórczych obrosły otoczką sensacji, a równo-
cześnie wieloma mitami oraz przesądami. Udział zna-
komitych wykładowców praktyków, w moim przeko-
naniu, pozwoli na rozwianie wątpliwości i może się
przyczynić do uratowania życia wielu ludziom. W tym
miejscu chciałbym podziękować wykładowcom za
zaangażowanie i poświęcenie własnego wolnego
czasu, a szefom delegatur i pracownikom WIL za
wysiłek organizacyjny. Moim zdaniem, organizacja
takich konferencji to nowe spojrzenie na świat lekarski
i na nasz samorząd. 

W maju przyszło nam pożegnać dwoje ludzi, którzy
przez wiele lat związali swoje losy z Wielkopolską
Izbą Lekarską. 

Z naszego grona odszedł Piotr Kolasiński, będący 
w grupie jej założycieli i aktywnie w niej pracujący tak
długo, jak pozwoliło mu na to zdrowie. 

Odeszła od nas również Janina Gzowska – jeden 
z nestorów kaliskiej stomatologii, która swoim uśmie-
chem i pogodą ducha zjednywała wszystkich, którzy
mieli okazję spotkać ją na swojej drodze i obcować 
z jej poezją. Jaka była, najlepiej powie jej wiersz: 

O sobie 
Jeszcze nie przysłali mi
żadnego wezwania do sądu 
czas poćwiartowany humorami
złowrogich szeptów i zazdrości
przechodzi jakby obok…
jeszcze nie musiałam na białe 
mówić czarne
w twarz nikt nie napluł
nie jestem męczennicą
ani świętą
chcę być
człowiekiem
z szeroko otwartymi oczami
buszującymi
po przedmieściach serc
ludzkich…

Moim zdaniem... 
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